
 

 

 

 Jyllands Skytte Forbund  
Repræsentantskabsmøde den 24. Februar 2019  
 

Referant Niels Laustsen 

 
1. Kristian Lund Madsen, Viborg, valgt som dirigent. Kristian konstaterer, at 

repræsentantskabsmødet er lovligt indvarslet. 
 

2. Formandens beretning. Se beretning på hjemmesiden. 

 

3. Regnskabet gennemgås af formanden. 

Lars, Århus Pistol Klub – Hvad bliver pengene, som vi sender til DskyU brugt 
til? 

Poul Erik, JSF – Det ved vi ikke. De er ikke båndlagt til specifikke formål. 

Bernd, DSB/ASF – Kan pengene i budgettet til international Riffel/Pistol 
bruges til jyske talentskytters deltagelse i internationale aktiviteter? 

Poul Erik, JSF – Ja. 

 
4. Kontingentet fastholdes uændret. 

 

5. Nye foreninger optaget. 

 
a. Bjergby SGI&U 

b. Sportsskytterne Frederikshavn 

 
6. Indkomne forslag. 

 

Forslaget fra bestyrelsen til vedtægtsændring vedr. udmelding og eksklusion 
vedtages enstemmigt. 

 

Forslaget fra DSB/ASF vedr. træningssamlinger og landsdelsmesterskaber 

vedtages med 11 stemmer for og 4 stemmer imod. 
Forslaget blev debatteret af forsamlingen. Flere ytrede bekymring om 

aldersbegrænsningerne. Aldersbegrænsningen var ikke vigtig for 

forslagsstillerne, så den skal ikke opfattes som definitiv. Det må afhænge af 
hvem og hvor mange, der tilmelder sig. 

Der blev argumenteret for, at tilbuddet allerede findes i de 3 jyske 

talentcentre. Forslagsstillerne mener, at forslaget kan bruges som et bedre 
tilbud til de mange foreninger, som ikke normalt deltager i JSF aktiviteter. 

 

7. Valg 

b. Unionskontoret fortsætter varetagelsen af kasserens opgaver. 
c. Bent Helleskov og Chistina Borgen udtræder efter ønske af bestyrelsen. 

Steffen H. Olsen genvalgt. 

Finn Danielsen valgt. 
d. Suppleant til bestyrelsen – Vakant. 

e. 1. revisor Leif Laursen valgt. 

f. Revisorsuppleant – Vakant. 

g. Repræsentanter til Unionens repræsentantskabsmøde noterede sig på 
rundsendt liste. 



 

 

 

8. Eventuelt 

Bestyrelsen blev opfordret til at arbejde for, at svartiden ved fejl på SKV-
ansøgninger forlænges fra de nuværende 8 dag, da det kan være rigtig svært 

at nå at få lavet rettelserne sammen med skytterne på så kort tid. 


